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Aika: 7.10.2024 klo 18.00
Paikka: Seuran toimisto – Sporttikeskus Tennari, Rantapuisto 45, 08100  LOHJA
Kutsutut: LUU johtokunta 2024, Valmennuspäällikkö Juha Heinänen
Läsnä: Camilla Dillström (Pj), Julius Westerberg (siht), Krista Alm, Sonja Hesso, Jarmo 

Hollo, Jari Raninen 

      1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen 18.13

      2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

      3. Työjärjestys

Esityslista päätettiin työjärjestykseksi.

      4. Syyskokous

Syyskokous maanataina 4.11. klo 17.00

• Sonja ja Ninja valmistelevat talousarvion
• Julius muotoilee toimintasuunnitelman

Talousarvio ja toimintasuunnitelma jaetaan käsiteltäväksi sähköpostitse hyvissä ajoin ennen 
Syyskokousta. Mikäli katsotaan tarpeelliseksi, voidaan kauden päättäjäisten jälkeen 
perjantaina 1.11. pitää kokous, jossa talousarvio ja toimintasuunnitelma saatetaan lopulliseen
muotoon Syyskokoukselle esitettäviksi.

      5. Valmennuspäällikön tilannekatsaus

Talvikauden lukujärjestyksen runko valmiina: tilavuorot, vastuu- ja apuohjaajat, 
valmentajat.

Kilpa 1 ja Kilpa 2 -ryhmille on talvikaudelle lisätty toinen viikoittainen vakiovuoro 
Vihtihalliin. Olosuhdeparannus mahdollistaa ryhmien valmennussuunnitelman 
tinkimättömän toteuttamisen.

Valmennuspäällikön vuosiloman jäljellä oleva osuus 3.- 24.11.

Kunniakierros Cooper 27.10. klo 12.00.

kts. myös Pykälä 7 – tapahtumat ja markkinointi
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      6. Taloustilanne

Vihtihalli on epävirallisesti ilmoittanut korotuksista vuorohintoihin – korotusta odotellaan. 
Myös kaksi uutta viikkovuoroa nostavat näitä talvikauden kustannuksia. Vastapainoksi 
Seuran uuden toimiston vuokra on hivenen entistä huokeampi, mutta oheiskulujen – 
kokoustilavuokrien ja kahvilapiikin kera noussee lähelle samaa tasoa.

Seuran talous näyttää kehittyvän hyvässä tasapainossa. 

Käytiin läpi ”kumppanuustaulukko” - ei erityisiä satsauksia uusiin yrityksiin, mutta 
vanhojen kontaktointi jyvitettiin johtokuntajäsenille.

Syyskokoukselle esitetään jäsenmaksujen pitämistä tämän vuoden tasolla.

Talousarvio vuodelle 2025 laaditaan kuluvan vuoden harrastusmaksuilla.

Kuluvan vuoden alusta siirryttiin käytäntöön, jossa ainoa alennuskategoria urheilijan 
henkilökohtaisilla syillä perustellusta esteestä hyödyntää LUU:n treenitarjontaa (esim. 
toisesta harrastuksesta johtuen) on ollut 25% alennus harrastusmaksuista. Käytäntö on hyvin
hyväsytty harrastajien keskuudessa. Tällä hetkellä 7 urheilijalla on oikeus hyödyntää tätä 
25% vähennystä.

Sappi Oy:n henkilöstön Juoksukerho on päättänyt lopettaa toimintansa ja lahjoittaa kerhon 
jäljellä olevat varat LUU:lle käytettäväksi lasten ja nuorten urheiluun. Saadulla 
lahjoituksella uudistetaan Sporttivaunuvälineistöä

7. Tapahtumat ja markkinointi

• 29.9. aloitettu sunnuntaiset Kestävyysjuoksyharjoitukset Harjun hiekkakentällä. Kaikille 
ryhmille ja LUU:n ulkopuolisillekin avoimet juoksuharjoitukset toteutetaan 
”aikaperusteisina sarjavetoina” kävelypalautuksella, jolloin kaikki voivat tehdä harjoituksen 
samaan aikaan, omalla kuntotasollaan ja halutessaan yhtä hyvin joko peruskestävyys tai 
vauhtikestävyysharjoituksena. Kyseistä harjoitusmuotoa viljeltiin syksyisin Koronaa 
edeltäneinä vuosina.

Kunniakierros Coopereiden jälkeen Kestävyysjuoksuharjoituksen jatkosta päätetään 
muotoutuneen kävijäkunnan mukaan.

• Kilparyhmien keilailuilta – lauantaina 26.10. Camilla, Juha ja Valtteri - kahdeksan rataa ja 
yksi juoma.

• Talvijuoksusarja, päivät 9.11. / 7.12. / 11.1. / 8.2. / 22.3. Hinnat ja säännöt ennallaan. 
Liikuntakeskukselta yritetään saada takuut Kisakanslian, jos ei pysyvälle, niin ainakin 
taatusti joka kerta toimivalle sijoitukselle.
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• Seuraleiri 14. & 15.12. Pajulahdessa

• Kauden päättäjäiset Puu-Anttilan juhlasalissa perjantaina 1.11. klo 18.00 Pyritään 
saamaan tilaisuutta juhlistamaan / juhlapuhujaksi valovoimainen urheilija - varmistetaan 
mahdollisuuksien mukaan myös ykkösurheilijoidemme läsnäolo juhlassa. 

Camilla ja Ninja toimivat ”herkkujenkeräyskoordinaattoreina”, Julius vastaa juhlan 
ohjelmarakenteesta, Camilla ja Juha päättävät palkittavista ja hoitavat palkintojen 
tilaamisen.

9. Muut asiat

• Toimiston muutto Tehtaankadulta Sporttikeskus Tennariin toteutetaan lokakuun  aikana. 
Seuralla on kaksi avainta, joista toinen tullaan sijoittamaan ulko-oven viereiseen 
avainkoteloon.

• Joulupaketointoivuorot jaettu kahta vuoroa lukuunottamatta

• Gutz-varainkeruukampanja toteutetaan vielä syksyn aikana

• Harrastajamäärien kehitys ryhmittäin:

Tauolla: 3

Tutustumisjaksolla: 3

      8. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.32

Seuraava kokous ma 4.11. klo 18.00

Syyskokous 4.11. klo 17.00

Camilla Dillström  Julius Westerberg

tammi helmi maalis huht touko kesä heinä elo syys loka
LLK 19 20 24 29 31 27 24
YU 14 14 19 22 20 18 17
KILPA 30 29 37 36 32 33 28
NVR 12 12 11 13 12 12 13
AIKUISET 9 9 14 13 11 11 12


	Länsi-Uudenmaan Urheilijat ry Pöytäkirja

